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JEGYZŐKÖNYV 

 

Időpont: 

2024. június 05. 18:00 

 

Helyszín: 

1088, Budapest Múzeum krt. 4/a, A épület 047-es (Gombocz Zoltán) terem 

 

Előzetesen kiküldött napirend: 

 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

 

Napirend: 

 
1. EHÖK Kabinet beszámolója 

2. Költségvetési beszámoló 

3. Egyebek 

Diczkó Dalma 18 óra 06 perckor megnyitja az ülést. 

 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Diczkó Dalma felkéri Villányi Lilla Adélt az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Lilla elfogadja a 

felkérést. 

A Küldöttgyűlés Villányi Lilla Adél személyét, mint jegyzőkönyvvezető egyhangú szimpátia szavazással elfogadja. 

Diczkó Dalma kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 

szabályosan lett összehívva, és az előterjesztés kiküldése is szintén az előírásoknak megfelelően 

történt.  
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Ezek után Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 39 mandátummal jelen lévő fővel határozatképes. 

 

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

Diczkó Dalma szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

A Küldöttgyűlés részéről módosító javaslat nem érkezik. 

 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

1. EHÖK Kabinet beszámolója 

 

Diczkó Dalma, elnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta  2024. június 3-án, hétfőn 

a Mesterséges Intelligencia Központtal volt egy megbeszélésük, egy olyan projektről, ami mind az 

Egyetemi Hallgatói Önkormányzat, mind pedig a részönkormányzatok munkáját segíteni tudná. 

Ez azt jelentené, hogy megpróbálnának olyan AI alapú működéseket, amik az adminisztratív 

tevékenységeket könnyítené meg. Ezen a napon egyeztettek Murai Lászlóval is az EENJOY 

projekttel kapcsolatban, mivel annak a felülete a hétfői napon leállt és néhány hiba került elő, de 

ezek a problémák megoldódtak. Továbbá részt vett Egyetemvezetői értekezleten és a 

Kabinetülésen is.  2024. június 4-én, dr. Babos Jánossal egyeztetett különböző szponzorációs 

lehetőségek szempontjából, illetve beszéltek a következő év tervezése folyamán a kollégiumi és 

szolgáltatásfejlesztési folyamatok hogyan tudnának alakulni. Ezen a napon részt vett az Alapszabály 

műhelyen is, továbbá június 5-én az Elnökségi ülést tartott a Küldöttgyűlés előtt.   

 

Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Domboróczky Balázs, elnökhelyettes elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 2024. 

június 3-án, hétfőn részt vett a Kabinetülésen, illetve az Oktatási Igazgatóság munkatársaival és a 
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Hallgatói Pénzügyek Osztályával is voltak megbeszélései. 2024. június 4-én, kedden részt vett az 

Alapszabály műhelyen. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Szalay Anna, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, hogy hogy a beszámolási időszak 

eltelte óta 2024. június 3-án, hétfőn részt vett a Kabinetülésen, valamint június 4-én az Alapszabály 

műhelyen.  

 

Szalay Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Fischl Nikoletta, gazdasági alelnök a költségvetési helyzetet illetően elmondja, hogy jelenleg 

19786000 Forint van a működési kereten, ami annak köszönhető, hogy megérkezett a 37500000 

Forintos kancellári támogatás, ami a gólyatáborok idejéig kellett volna, hogy megérkezzen.  

 

Fischl Nikoletta beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 3 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Hősi Rezső Rudolf, szociális alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta nem 

történt olyan esemény, tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját. 

 

Hősi Rezső Rudolf beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Váradi Luca, tanulmányi alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 2024. június 

5-én volt egy online megbeszélése a Hallgatói Jogorvoslati Bizottsággal, ahol a kollégiumi 

fellebbezéseket vizsgálták át.  

 

Váradi Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Saly Eszter, tudományos alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 2024. június 

4-én részt vett a Tehetséggondozási Tanács ülésén. Továbbá megosztja, hogy egy projektje tervezés 

alatt áll, amelyben majd visszajelzéseket szeretnének kérni a hallgatóktól az Egyetemi Kutatói 

Ösztöndíj Program rendszeréről.  

 

Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Fekete Tamara Panna, esélyegyenlőségi referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte 

óta nem történt olyan esemény, tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját. 

 

Fekete Tamara Panna beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Molnár Levente, rendezvényekért felelős referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte 

óta nem történt olyan esemény, tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját.  

 

Molnár Levente beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Tarnóczy Ticián István, sportreferens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta lezajlott 

a Sportösztöndíj pályázat bírálási időszaka, ahol 38 beérkezett pályázatból 35 sikeres elbírálásra 

került.  

 

Tarnóczy Ticián István beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

5 

Villányi Lilla Adél, elnöki referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta nem történt 

olyan esemény, tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját. 

 

Villányi Lilla Adél beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kovács Zoltán Gábor, informatikai referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

nem történt olyan esemény, tevékenység, amivel kiegészítené a beszámolóját. 

 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Juhász Anna Tímea, tanárképzési referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

2024. május 31-én, pénteken részt vett egy Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési 

Tanácson, ahol főként új tantervekről és tantervmódosítási javaslatokról tanácskoztak.  

 

Juhász Anna Tímea beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Diczkó Dalma, elnök elmondja, hogy Lucza Bernadett, ELTE Press főszerkesztő kimentését kérte, 

de amennyiben kérdésük lenne felé, azt tegyék fel nyugodtan.  

 

Lucza Bernadett beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

2. Költségvetési beszámoló 

Diczkó Dalma felkéri Fischl Nikoletta gazdasági alelnököt, hogy vázolja a költségvetést. Fischl 

Nikoletta elmondja, hogy a beszámolón szeretne vázlatosan végig menni. Első körben kiemelné, 

hogy az idei évben nem költöttek annyit, mint amennyi az előirányzatban meg lett szavazva. A 

maradványösszegeknél a közös keretnél még látszik, hogy mínusz 35.000.000 Forintban vannak, 

de ez a kancellári támogatás hiányának volt köszönthető. Ez most májusban került átvezetésre, 

szóval nyilván ez most a 2023 év végi beszámolóban nem lehet benne. Az Egyetemi Hallgatói 
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Önkormányzat listázását érintve van például a rehabilitációs hozzájárulás, amit szervezeti 

egységenként fizetnek és mindig az egyetemi Hallgatói Önkormányzat funkcióterületéről került 

kifizetésre, így ez azért szerepel most is ott, akárcsak a Volán késedelmi kamatok.  Tudomása szerint 

ezek nem 2023-as késedelmi kamatok, hanem a 2022-esek, viszont tavaly került kifizetésre.  A közös 

keretre térve elmondja, hogy kereken 100.000.000 Forinttal kevesebbet kötöttek 2023-ban, mint 

az előző évben. A gólyatáborokat érintve 130.000.000 Forint szerepel a táblázatban, azonban ez 

úgy tevődik össze, hogy egyrészt már tartalmazza a 38.000.000 Forintot, amit a költségvetési 

tervben megszavazott a Küldöttgyűlés a tavalyi évben, továbbá benne van a kancellári támogatás 

(ami később érkezett meg) és egy maradvány keretről történő kiegyenlítés, így tehát a gólyatáborok 

összesített összegét láthatják a Küldöttgyűlés tagjai, viszont a költségvetési terv szerint 38.000.000 

Forint ment le a közös keretről. A táblázatban láthatóak a 2022-es gólyabálok végszámlája is, ez 

azért van jelen 2023 márciusában lett kiegyenlítve. A 2023-as gólyabálok rektori keretből lettek 

kifizetve, így ez sem a közös keretet terhelte, de az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatnál került 

felkönyvelésre. Mig András elmondja, hogy szerinte ez egy jó költségvetési beszámoló volt, de 

lenne néhány kérdése. Az egyik kérdése, hogy a kettő különböző keret támogatása miatt a 

gólyatábornál nem a tényleges összeg az, ami a működési keretből kerül majd levonásra, így mennyi 

lenne az az összeg, ami levonásra kerül majd. Fischl Nikoletta válasza, hogy a plusz kiegészítések 

nélkül 68142560 Forintot költöttek volna a közös keretről, a gólyabálok esetében pedig 37.500.000 

Forint kancellári támogatás + még 55.000.000 Forint az, ami szétoszlik. Mig András észrevétele 

és pontosítása, hogy 38.000.000 Forint volt a tervezett összeg a gólyatáborokra, azonban ebben az 

összegben az Orientációs napok is beletartoznak, amik a táblázatban külön szerepelnek, de ha 

összességében jól érti, akkor a kettő együtt egy kicsit több lett, amit nem gondol nagy problémának, 

mivel volt egy vésztartalék is számolva a közös keretre. További észrevétele, hogy a 2022-es 

gólyabálok költségei a 2022-es költségvetési beszámolóban is szerepelnek, de ha jól gondolja akkor 

ennek az az oka, hogy ennek a könyvelése átcsúszott 2023-ba. Kérdése, hogy ez a 13.700.001 Forint 

nem a 70.000.000 Forintból lett kifizetve. Fischl Nikoletta válasza, hogy nem és elmondja, hogy 

ezek az összegek csak tájékoztató jelleggel lettek feltüntetve. Mig András javaslata az előterjesztés 

módosításával kapcsolatban, hogy javítsanak egy helyesírási hibát, ami az ARTISIUS módosítása 

ARTISJUS-ra.  Kérdése továbbá, hogy milyen jellegű feladatokat, milyen jellegű munkákat fizet ki 

az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat az iskolaszövetkezeteken keresztül. Fischl Nikoletta 

válasza, az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat iskolaszövetkezettel nyáron az Egyetemi hallgatói 
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Önkormányzat elnökét, az alelnökét, gazdasági alelnökét fizeti ki, valamint azokat, akik a gólyatábor 

szervezésében részt vesznek.  

Diczkó Dalma elmondja, hogy az előterjesztéshez módosító javaslat érkezett, miszerint az 

ARTISIUS átírásra kerül ARTISJUS-ra.  

 

Az ARTISJUS módosítási javaslatot a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem ,1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

A költségvetési beszámolót a Küldöttgyűlés 30 igen, 5 nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Mig András kérése és javaslata, hogy a későbbiekre való tekintettel szíveskedjenek majd korábban 

kiküldeni a költségvetési beszámolót, hogy több idő legyen a részletes átnézésére. Diczkó Dalma 

válasza, hogy megfogadják ezt a javaslatot.  

 

3. Egyebek 

 

Tisztségváltás a Pedagógiai és Pszichológiai Karon 

Fejes Zsófia megköszöni a közösmunkát, mivel lezajlott a pedagógiai és Pszichológiai Karon az 

elnökválasztás, ahol az elnöki pozíciót Lillik Dóra veszi majd át.  

 

Kétfaktoros bejelentkezés 

 

Kovács Zoltán Gábor elmondja, hogy amennyiben a kétfaktoros bejelentkezéssel kapcsolatban 

lennének problémák, akkor azokat jelezzék felé, mivel ezeket továbbítani szeretné az Informatikai 

Igazgatóság felé.  
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Vagyonnyilatkozatok 

 

Diczkó Dalma elmondja, hogy a hétfői Egyetemvezetői ülésen elhangzott, hogy a 

vagyonnyilatkozatokat a továbbiakban más eljárás alapján kell átvenniük, mivel a szervezeti egység 

vezetője aláírása kell, hogy szerepeljen az átadás-átvételi nyilatkozaton. Kérése, hogy mivel sokan 

vannak, akiktől nem ő vette t ezeket és nem a hét során adták le, azok azt az elkövetkezendő két 

hétben tegyék meg újra. Szeretnék a szeptemberi időszakot úgy elkezdeni, hogy a 

vagyonnyilatkozatok rendben vannak. Ez a Kari Tanács tagokra is vonatkozik, mivel összegekről 

és finanszírozásokról döntenek ezeken az üléseken. Domoszlai Ákos kérdése, hogy mivel elnöki 

személyváltozás lesz az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatban, akkor erre ismét szükség lesz-e. 

Diczkó Dalma válasza, hogy nem, és éppen azért csinálják ezt most, hogy az ő aláírásával le tudjon 

menni ez az egész és az új elnök majd csak nyári és a szeptemberi delegálásokkal kelljen foglalkozni. 

Hősi Rezső Rudolf kérdése, hogy az Ösztöndíjbíráló Bizottságot érintve ez hogyan fog zajlani. 

Diczkó Dalma válasza, hogy mivel más szervezeti egységhez tartoznak, ezért az ottani szervezeti 

egység vezetője lesz az, aki meg fogja keresni a testületek elnökeit azzal kapcsolatban, hogy kinek 

kell vagyonnyilatkozatot beadnia, de mindenki, aki hallgatói jogviszonnyal rendelkezik, annak az 

Egyetemi Hallgatói Önkormányzat kezeli a vagyonnyilatkozatát. Mig András kérdése, hogy a 

formanyomtatvány változni fog-e. Diczkó Dalma válasza, hogy nem fog változni, de minden 

pontos információt el fog majd küldeni számukra.  

 

 
 Diczkó Dalma 18 óra 31 perckor lezárja az ülést.   

 

Határozatok A Küldöttgyűlés Villányi Lilla Adél személyét, mint 

jegyzőkönyvvezető egyhangú szimpátia szavazással 

elfogadja. 

Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 

0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

Szalay Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

Fischl Nikoletta beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 

3 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Hősi Rezső Rudolf beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

9 

Váradi Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Fekete Tamara Panna beszámolóját a Küldöttgyűlés 

39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Molnár Levente beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 

1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Tarnóczy Ticián István beszámolóját a Küldöttgyűlés 

39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Villányi Lilla Adél beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Juhász Anna Tímea beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Lucza Bernadett beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 

0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Az ARTISJUS módosítási javaslatot a Küldöttgyűlés 

38 igen, 0 nem ,1 tartózkodás mellett elfogadja. 

A költségvetési beszámolót a Küldöttgyűlés 30 igen, 5 

nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja.  
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Diczkó Dalma 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

  Villányi Lilla Adél 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


